
                                       

 3. Oktober  2011

I  medfør af  § 37 i  Forretningsorden for Inatsisartut  skal  vi  hermed fremkomme med følgende 
spørgsmål.

Spørgsmål til Naalakkersuisut:

Vi vil gerne have oplyst, om Naalakkersuisut har planer om, at give tilladelse til indhandling af  
sælskind på de steder hvor der på nuværende tidspunkt er lukket. 

(Medlem af Inatsisartut, Siverth K. Heilmann, Knud Kristiansen ATASSUT)

Begrundelse:

Vi er nødsaget til at stille dette spørgsmål efter Naalakkersuisuts afvisning af KNAPK’s ønske om, at 
der gives ekstra torskekvoter til resten af året til det kystnære fiskeri.

Der  er  mange  jollefiskere,  der  fisker  torsk,  som ikke  har  mulighed for  at  indhandle  sælskind, 
selvom sælerne spiser mange torsk. ATASSUT vil endvidere gerne vide, hvordan det går med salget 
af det store sælskindslager, som det tidligere er blevet oplyst ser mere lovende ud.  

Vi  skal  fra  Atassut  kraftigt  anbefale  Naalakkersuisut,  at  de  skal  genvurdere deres afslag på  at 
forhøje torskekvoten for resten af året. ATASSUT vil som det mindste anmode Naalakkersuisut om 
at åbne det lukkede indhandling af sælskind.
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